

Date: 09/10/2025

Ref: L/C/1/91025

To: The Disclosures & Compliance Section Market Operations Surveillance Department Abu Dhabi Securities Exchange P.O Box 54500 - Abu Dhabi - UAE

The Securities and Commodities Authority/ Disclosure Department

Greetings,

Sub: the results of the Board Meeting of The National Investor PrJSC ("the Company") held on 09/10/2025

With reference to the above-mentioned subject, please be informed that the Board of Directors of the Company have met today, Thursday 09 October 2025 at 14:00 PM. The Board Members have discussed the items of the meeting's business agenda related to the Company's course of business and approved as appropriate.

Please accept our sincere regards;

Sincerely;

التاريخ: 2025/10/09

الاشارة: م و/د ق/91025/1

السادة/ قسم الإفصاح والإمتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبي للأوراق المالية ص.ب 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

السادة/ هيئة الأوراق المالية و السلع – قسم الافصاح الأفاضل

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة المستثمر الوطني ش م خ ("الشركة") المنعقد في 2025/10/09

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، يرجى العلم بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعا عن بعد اليوم الخميس الموافق 9 أكتوبر 2025 على الساعة 14:00 بعد الظهر و قد تمت مناقشة بنود جدول أعمال الاجتماع المتعلقة بسير عمل الشركة وتم الموافقة عليها حسب الاقتضاء.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

المستثمر الوطني إن م خ The National Investor PrJSC

